
Hedersråd 101 M 

Rapport till DR 1 

HR höll möte in anslutning av Distriktsmöte i Hedemora i april 2023. 

Det diskuterades erfarenheter i att hjälpa klubbar som har problem att få nya medlemmar eller att 

fortsätta. 

Bruna Ahlquist skickade efter mötet en rapport om ett praktikfall och tips. 

DG blir inbjuden att växla ut idéer och möjligheter, 

Vid Riksmötet i Karlstad i maj träffades Hedersrådsmedlemmar från alla distrikt i Sverige. 

De olika distrikt har var sitt sätt att arbeta och gemensamt pratades om hur HR  kan tillföra klubbarna.  

Var finns behov och vilka möjligheter finns att dela kunskaper? 

Det beslöts att anta ett nytt regelverk för Lejonkrona. Klubbarna och distrikt uppmanas att nominera 

en klubb för den fina utmärkelsen.    

 

HR-ordförande 

Magda van Almenkerk 


